
                                         

 

                                         Interpellation 

                                         2023-04-03 

 

 

IVF-verksamheten vid NUS 

Regionen har i många år anlitat Livio för att bedriva den IVF-vård man inte har 

egen kompetens att sköta. Nu har Regionen efter en sorglig process, genom att 

försvåra för den verksamhet som fungerat väl, återigen upphandlat IVF-

verksamheten av Livio. Men nu får verksamheten inte längre bedrivas i lokaler 

vid NUS. Till saken hör att Livio flyttade in i sina nuvarande 

verksamhetsanpassade lokaler i augusti 2021.  

 

Med hänvisning till ovanstående ställer jag följande fråga till Hälso- och 

sjukvårdsnämndens ordförande Anna - Lena Danielsson: 

 

- Varför har den politiska majoriteten krånglat till det för verksamheten på 

detta sätt genom att först inte i tid gå ut med upphandling och sedan när 

upphandling är klar tvinga bort verksamheten från NUS, där den naturligt 

hör hemma? 

 

 

 

Lars Jakobsson (L) 

 

 


